
واکنـش امـام جمعـه اردببـل بـه
ساخت فیلم معاویه

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه ازدبیل گفت: فیلم معاویه در حساس ترین مقطع تاریخ

امت اسلامی در مسیر انشقاق، اختلاف ،به هم ریختن صفوف مسلمانان و تامین امنیت برای صهیونیست

ها درست شد اما این فیلم نه تنها هدف سازندگان آن را تامین نمی کند بلکه کاملا علیه آنها

تمام شد.

به گزارش  دفتر امام جمعه اردبیل ، آیت الله سیدحسن عاملی در
بخشی از سلسله سخنرانی های خود در مسجد میرزا علی اکبر مرحوم در
واکنش به ساخت سریال«معاویه» توسط عربستان اظهار کرد: این روزها
که منسوب به امیرالمومنین (ع) است خداوند خدمت بزرگی به امیر
المومنین (ع) کرد ، یک سنت بزرگ آفرینش این است که حق موید ذاتی

دارد و حقیقت پشت پرده نمی ماند.

رئیس شورای فرهنگ عمومی استان اردبیل ادامه داد: مسئولان فرهنگی
عربستان در خبط و غفلتی بزرگ فیلمی برای معاویه درست کرده اند تا
او را به عنوان قهرمان بزرگ صدر اسلام نشان دهند ، از روزی که
آنها پخش این فیلم را شروع کرده اند علما و بزرگانی از اهل سنت
از منابع معتبر عامه مطالبی بسیار حیرت آور در فضای مجازی در
تنقیص معاویه پخش کرده اند انگار انقلابی علیه او رخ داده است!

وی گفت: در هیچ دوره ای معاویه این گونه مورد هجمه نبوده است در
ً نتیجه عکس داد و مسلمان ها با حقایقی بسیار نتیجه فیلم کاملا
تکان دهنده از صدر اسلام و با مظلومیت اهل بیت (ع) آشنا شدند.

وی اضافه کرد: قطعاً اگر سازندگان آن می دانستند که چنین غوغایی
علیه معاویه برپا می شود اقدام به ساخت آن نمی کردند.

امام جمعه اردبیل ادامه داد: این روزها مطالبی از روسای مذاهب
مثل احمد بن حنبل علیه معاویه نقل می شود که واقعاً تکان دهنده

است و بسیاری از مسلمان ها از آنها اطلاع نداشتند.

آیت الله عاملی خاطر نشان کرد: بدون هیچ تردیدی باید گفت در حساس
ترین مقطع تاریخی امت این فیلم در مسیر ایجاد انشقاق،اختلاف و بهم
ریختن صفوف مسلمان ها و تامین امنیت برای صهیونیست ها درست شده

است.

http://www.donyayeardabil.ir/%d8%a2%d8%b1%d8%b4%db%8c%d9%88-%d9%86%d8%b4%d8%b1%db%8c%d9%87/13854/%d9%88%d8%a7%da%a9%d9%86%d8%b4-%d8%a7%d9%85%d8%a7%d9%85-%d8%ac%d9%85%d8%b9%d9%87-%d8%a7%d8%b1%d8%af%d8%a8%d8%a8%d9%84-%d8%a8%d9%87-%d8%b3%d8%a7%d8%ae%d8%aa-%d9%81%db%8c%d9%84%d9%85-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d9%88%db%8c%d9%87/
http://www.donyayeardabil.ir/%d8%a2%d8%b1%d8%b4%db%8c%d9%88-%d9%86%d8%b4%d8%b1%db%8c%d9%87/13854/%d9%88%d8%a7%da%a9%d9%86%d8%b4-%d8%a7%d9%85%d8%a7%d9%85-%d8%ac%d9%85%d8%b9%d9%87-%d8%a7%d8%b1%d8%af%d8%a8%d8%a8%d9%84-%d8%a8%d9%87-%d8%b3%d8%a7%d8%ae%d8%aa-%d9%81%db%8c%d9%84%d9%85-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d9%88%db%8c%d9%87/


وی ادامه داد: با شرایط پیش آمده باید گفت صرف صد میلیون دلار
ً برای این فیلم نه تنها هدف سازندگان را تامین نمی کند بلکه کاملا
علیه آنها تمام شده است ، یکی از ضرب المثل های بسیار نفیس عربی

این است که انقلب السحر علی الساحر!!.


